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Indledning 
Mødet blev holdt på Cafe Mauritz Torsdag d.21 februar hvor vil fik noget mad. Inden mødet mødtes vi i 

klubhuset og gennemgik klubhusets, boldmaskinen, køleskab samt banen. Mødedeltagere var Kent, Allan 

og Lars. 

Klargøring af baner 
Aftalt vi får eksternt firma til klargøring af banerne i år da de trænger til den store tur. Sidste sæson var der 

mange der beklagede sig over banernes tilstand. Vi aftalte at Kent ville kontakte nogle der er vant til at 

sætte tennisbaner i stand. 

Økonomi 
Økonomien ser fornuftigt ud. Allan nævnte vi har overskud. Mange nye medlemmer og udlejning af 

klubhuset. 

Udgifter 

Lås og nøgler. 
Vi talte om låsesystem. I stedet for den lås vi har, kom vi ind på alternativer. Problemet er der er mange 

nøgler ude hos ikke medlemmer, samt nye nøgler er dyre at få lavet. Vi talte om alternativer, f.eks. 
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elektronisk låsesystem. Der skal muligvis graves elkabler ned til døren ved hegnet. Der skal ansøges om 

tilladelse hos kommunen. Vi aftalte vi alle skulle undersøge det. Allan ville kontakte nogle af dem han har 

talt med tidligere. Kent nævnte banerne i Fruens Bøge anlæg er med elektroniks låsesystem. Han vil 

undersøge hvordan det er lavet og måske tage forbi og se det. 

Boldmaskinen 
Lars fremlagde tilbud på en ny motor til boldmaskinen. Det blev godkendt. Akslen som er knækket, er en 

samlet enhed sammen med motor. Derfor skal hele enheden udskiftes. Lars vil sørge for den bliver bestilt. 

Vi tror godt vi selv kan lave det, blev vi enige om under vores korte gennemgang i klubhuset. 

Kontingent 
Kontingent skal holdes på det samme som sidste år. Næste sæson ville vi hæve prisen.  

Træning 

Udendørs træning 
Lars nævnte Johnny er god til børnetræning. Derfor vil Kent overveje om vi skal starte et børnehold op i år 

med Johnny som træner. 

Voksen træning for motionisterne, deltagerne fra sidste sæson var ikke glade for den træning de fik hos 

Johnny og flere har meldt ud de ikke vil deltage den kommende sæson hvis han stod for det igen. Derfor vil 

det være bedst at vi finder nogle nye motionist trænere. Kent vil arbejde videre med det. Lars har fået 

anbefalet en af Harry, men vi blev enig om at han nok ikke er den rette til det. Alderen er heller ikke til hans 

fordel. 

Tennissportens dag 
Tennis sportens dag er i år lørdag d. 4 maj fra 10.00 – 14.00. Der blev ikke aftalt noget fast om vi holder det 

i år. 

Andet 

Udlejning af klubhus 
Det blev nævnt at udlejning af klubhus kun er for medlemmer. Det blev derfor nævnt at vi kunne opret en 

ny mærkat i medlemslisten/bookingportalen til det. Det vil som en bonus give flere medlemmer. Men det 

blev ikke aftalt at sæt det i drift endnu. 

Køleskab 
Allan har skaffet et andet køleskab. Den står i klubhuset nu, men skal flyttes på plads. Blev dog nævnt den 

måske kunne bruges i køkkenet i stedet da den er høj, mod at en af de små i køkkenet bliver stillet i 

omklædningsrummet. 

Firmamedlemskab 
Skat har desværre meldt fra mht medlemskab i år, men vi håber de ombestemmer sig. Allan nævnt de før 

har meldt fra, men er så blevet medlemmer igen. 


